
Referat af skolebestyrelsesmøde Nordre Skole 

Dato: 20. februar 2024             

 

Tidspunkt: 17.30-19.00   

 

Lokation: Lokale 02.         

 

Mødeleder: Susanne G. 

 

Referent: Torben 

 

Skolen: Brian Roed, Rikke Thinggaard, Torben Tougaard, 

Maria Louise Navntoft (t.o.m. punkt 4), Alex Lauridsen og 

Jeppe Damsgaard (personalerepræsentanter) 

 

Forældre deltagere: Susanne Bækby Gerges, Klaus Bove 

(til kl. 18.00), Maria Rønning Lyngholm, Jan Lyng 

Lauridsen, Chandra Larsen 

 

Elevråd: Caroline 7B  

 

Fraværende: Malou 9I (elevråd), Mette Giversen, Carina 

Bay (skolebestyrelse) 

Punkt Beskrivelse Bilag 

1. Velkommen  
 

 

2. Nyt fra elevråd   
Elevrådet har holdt fastelavn for 0.-6. klasse. 

Senere på ugen har elevrådet møde for at evaluere og beslutte, hvad de skal 

arbejde videre med. 

Brian deltager på næste skolebestyrelsesmøde for at høre elevrådet, hvordan de 

oplever dagligdagen på Nordre Skolen. 

 

3. Oplæg ved læsevejleder Camilla D. Opfølgning på tidligere oplæg 
Set i forhold til den nationale overgangstest ligger Nordre Skole pænt, når der ses 

på resultatet i forhold til mediantallet for hele Danmark. 7 test ligger under 

medianen og 13 test ligger over. 

I forhold til vores nuværende 5. klasse er der sket en positiv læseudvikling fra de gik 

i 3. klasse, set i forhold til ordlæseprøve. 

 

 

4. ØK-opfølgning  
Giver det anledning til overvejelser om bestyrelsen skal være mere tydelig?  
Forudsætninger i forhold til budget: 

Der er prikket 4 lærere på Nordre Skole d. 1. februar. 

Hvis regionsrådet vælger at nedlægge sengepladser og dermed hele/dele af 

skoletilbuddet på BUA skal der flere medarbejdere prikkes. 

Se økonomiopfølgning 2024 i bilag 1 

 

 

5. Nyt fra formandsnetværket herunder møde med BU 26/2 i multisalen 
- Hvad gør vi herfra?  
- Hvem deltager 26/2?  

Susanne deltager i dialogmødet d. 26/2. Hun skriver en mail ud til bestyrelsen, da 

der skal 1 mere med. 

 



 

6. Evt. 
- Status på digitalisering i arbejdsgruppen  

Gruppen mødes med 2 medarbejdere i den kommende uge for at tale om 

digitalisering. Der holdes også møde med 2 forældre fra Vestervang Skole 

for at snakke digitalisering. 

- SB valg  
Der er orienteret om Skolebestyrelsesvalget på AULA. 

Chandra, Jan, Mette og Carina er på valg. 

Punktet er på til næste møde 

 

TV2 har bedt om aktindsigt omkring tvangsforflytninger mellem folkeskolerne i 

Viborg Kommune. På Nordre Skole har vi ikke haft nogle siden 2019. 

Der træffes beslutning i B og U udvalget omkring 0. klasse på næste møde. 

Arbejdstilsynet har sagt OK i forhold til tiltagene på Rindsholmvej. 

Vi arbejder også i det kommende år ud fra det anbefalede timetal fra 

Undervisningsministeriet. Skolebestyrelsen bakker op. 

 

 

 

 

 

 

 

 


